
 

Z á p i s 
 

z 15. jednání Výboru finančního Zastupitelstva Královéhradeckého kraje  

(dále jen „výbor“), 

konaného dne 12.1.2023 od 9.00 hod.  

v budově KÚ Královéhradeckého kraje, Pivovarské náměstí 1245,  

500 03 Hradec Králové 

 

Přítomni: dle prezenční listiny  

                    

 Návrh programu: 

 

1. Zahájení, přivítání přítomných 

2. Volba ověřovatele zápisu, schválení programu jednání 

3. Údržba silnic Královéhradeckého kraje a.s. 

4.   Předběžné výsledky hospodaření KHK za rok 2022  

5.   Sdílené daně  

6.   Různé - Centrální nákupy  

7.  Závěr 

    

 

 

 

k bodu 1 

Jednání zahájil a řídil předseda výboru Ing. Miroslav Uchytil. V úvodu představil nového 

člena výboru Ing. Zdeňka Švorce, který od nového roku nahradil Ing. Milana Sommera 

 a který byl již členem výboru v minulém volebním období.  

Jednání se průběžně zúčastnilo 14 členů výboru 

-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------               

 

k bodu 2 

Volba ověřovatele zápisu a schválení programu jednání 

 

a) za ověřovatelku zápisu byla navržena Ing. Ivana Skřítecká 

hlasování o předloženém návrhu 

Pro:           14                         

Proti:          0        

Zdržel se:    0         

 

b) schválení programu jednání 

hlasování o předloženém návrhu 

Pro:               14 

Proti:              0 

Zdržel se:        0   

 

 



USNESENÍ 15/65/2023VF 

Výbor finanční Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

 

I.    v o l í 

Ing. Ivanu Skříteckou ověřovatelkou zápisu z jednání Výboru finančního Zastupitelstva               

Královéhradeckého kraje, konaného 12.1.2023  

 

II.   s ch v a l u j e 

         program 15. jednání Výboru finančního Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

k bodu 3 

Údržba silnic Královéhradeckého kraje a.s. 

Na jednání výboru byli pozváni ředitel Ing. Jiří Brandejs a Ing. Petr Jirman ekonomický 

náměstek výše jmenované společnosti. Seznámili přítomné členy výboru se společností, její 

činností a s částečnými výsledky hospodaření za hospodářské období 2021/2022, které byly 

členem výboru zaslány před jednáním. Vzhledem ke skutečnosti, že v době zaslání materiálů 

ještě nebyla uzávěrka ukončena se výbor dohodl, že bude společnost Údržba silnic KHK a.s.  

pozvána na další jednání výboru dne 9 3.2023, kdy by již měly být materiály kompletní.   

Diskutující: Ing. Miroslav Uchytil, Ing. Monika Štayrová, Ing. Václav Koutník 

 

hlasování o předloženém návrhu 

Pro:         14    

Proti:        0  

Zdržel se: 0     

 

USNESENÍ 15/66/2023/VF 

Výbor finanční Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

 

I.      b e r e  n a  v ě d o m í  

průběžné výsledky hospodaření společnosti údržba silnic Královéhradeckého kraje a.s.  

za rok 2021/2022 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

k bodu 4 

Předběžné výsledky hospodaření KHK za rok 2022 

Vedoucí ekonomického odboru Ing. Vladimír Soběslav seznámil přítomné s předběžnými 

výsledky hospodaření KHK za rok 2022, poté spolu s JUDr. Rudolfem Coganem, 

náměstkem hejtmana KHK, odpovídali na dotazy. 

Diskutující: Ing. Miroslav Uchytil, Ing. Václav Koutník 
    ------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 

k bodu 5 

Sdílené daně 

Ing. Radmila Velnerová, vedoucí odboru APR, seznámila přítomné s vývojem sdílených daní 

Královéhradeckého kraje. 

Poté odpovídala na dotazy členů výboru. 

Diskutující: Ing. JUDr. Rudolf Cogan, Ing. Miroslav Uchytil, Ing. Monika Štayrová 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 



k bodu 6 

Různé- centrální nákupy – zahájení diskuze 

Předseda FV Ing. Miroslav Uchytil a předseda výboru kontrolního Ing. Jaromír Dědeček 

představili vizi centrálních nákupů organizací KHK. 

Finanční výbor vzal na vědomí informace o zahájení centrálních nákupů u vybraných PO. 

Členové FV se na jednání domluvili na spolupráci s výborem kontrolním na řešení této 

problematiky. FV požaduje na dalším jednání podrobnější informace 

Dále Ing. Miroslav Uchytil rovněž informoval ostatní členy výboru o doporučení PO ohledně 

úročení vkladů. 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

k bodu 7  

Závěr 

Předseda výboru poděkoval přítomným členům výboru za účast na tomto jednání a vzhledem 

k tomu, že bylo vyčerpáno projednání všech bodů programu, v 11:15 jednání ukončil. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Danuše Jirků, zapisovatelka 
 

……………………………………….. 

           předseda výboru  

…………………………………………. 

ověřovatel zápisu 

 


